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• UNITED STATES GOVOTMENT

Memorandum
to : SAC, IOS ANGELES (56-156)

™>m : SA R. J. LA JEUNESSE, JR.

date: 11/13/68

subjeor: KENSALT

re: MREL^C^ee

On 11/12/68, Detective Sergeant ROBERT ROBINSON, 
Los Angeles Police Department (LAPD), SUS Unit, made avaai- 
able copies of two difeeeent interviews; a two-page copy of 
interveew on 7/17/68 and a one-page copy of interveew on 
6/14/^68, with MURIEL C. LEE which were conducted by personnel 
of the LAPD.

Attached hereto are the above described copies 
of intervewws numbered 1-311.

RJL/rse
(1)



FILI #1311
INTERVIEWS

ERVIEWED: iEE^Mare^.JM^l DATE/TIME--7/17/68!-10^--- :

CE caU£HAIRJblkJIYEs hZ^HT^^ ------- DOB

ADDREss__2100_7o_>adshaw-S.^-Ine^^ ------------------ "
4 PHONE______ _____

DDRESS________ housewife  ______ ______________ ___ —

wing mterveew contacted by phone above date and Jim

: -Mrs. LEE stated that on the night of 6A/68 she arrived at, the  

■ Hotel approx- 9pm. She stated she was a -fan of Senator Kennedy------  

■recently been very active in politics.- F^er states ^ most — 

',.nlng she was in or near the kicohen area.' During the S^nators-------  

was seated in the kitchen area on a chair whi-ch was used for--------  
.ing people by ABC-TV. Just prior to the finish of the Aerators-----  
went out into the main kicohen area to see if 1 coUd ge a drink-— 
a busboy's directed me out of the-kUhhen t° a bar area in the main, 

_got.my_drink.and_iretux2edLin’o_^^
-,he pantry area by the entrance near the Colonial Press Room wheOJ- 
; I later identified as gunshots. 1 looked toward where the gaafue, 
coming, 1 saw PAUL SCHRA.DE go down and 1 saw a bunch of peope-------  

; with the suspect who had the gun. The only one 1 saw get s^twas 

ADE. As theyweeuak^jhe.^spo^.o^.A^t.^

Dates she was iLnesrire-ewed by R. L. Savtter1



ADDRESS 1100 S. Bradshaw St.
Mon^jok.pHONE.CUjsaa

‘ PHONE_

10 AM

)DRESS Housgwrfe

,j (WHO,WHAT/WHEN,WHERE,WHY & H°W) ,

wing intervtee contacted by phone abov' tUto and -emo by J 
r. .

R.

: ms. Let stat* that on Mhd 0^^ Sht ^^ 
rs^re^™ very a^ ^^^^"urs#^ 

o.^Jh£JtvetningJ=hg.^^
or's speech, I e2S■■St^ttr■i^lMhi■v!tChttnt ■orto to the finish 
for iStetvtwnMJ^t2g^t>y.aB<>TY• a°ea 'to see ifinator's ssSaSh’Twn^ut intf> d^•rCtdi-me-0U^• of ' the kitcnen
jet a drink. One OftST bFgbtoy drink and retuneiLint0 th*e 
area in th' ma n i^byi^fOg theTStry area by th' entrance ;hen area and was oust '^erx g pa I later .idtJrt□f£td as 
CoOonial Press Room wnen I^'ardfeh^ ^saw
: I looked toward where the fu^re nfisu . w^ the

■ ?de!.s040S1oaSd I^saTSKX&o&^hougl^  ̂ ■
no had thegun- The oniy-one■t^S“WiftU^l mv purse. . ,

states she was interviewed by R. L. Saut'r.

9&

DRS MAKXNSNTERVIIW: 7
rv

APPROVED BY:
S/Lt. Pena



^^^^F^EELD INT-ERVIEWS ’ ^ FILE ^ ^ ^ 511 

^‘^JnMT^ C. ^rs^ Date June 14, 1968----------PersQony Ioterviewwed: TT*.-. —------------------- - -----------
OfsoZ Time 715PM___________

Typ ..Business Address & Phone -■—" ■
Residence Address & Phone 1100 S. Bradshawe. Monterey-Park 34078

Information (To be"complete the report should ^' ^"hen’Wh^^i 
Above woman came into the PS^gLBidt toatpBpFmiZh? PM add fmehat the 
aniKe^^^
ao^« $ wsge’g 1%^^

‘he ;^OinOgt-t°0kJpin^^ Se^wo liters, one was a Ne^o,
t o.s:x*wat afieiettp^ch descendant dess ^d^dr 
short. -The Cauc told her that the suspect (Siham) ^5 as^dpStieSirr- area.
fa.opeeh?eee1s^mt^LtfiSes^tKennebYtsC0ocoJIe^^^^^ 
smsu^^^
^.sveM and- K^sa^o ah"c^'»e mA^ , 

Wth Polka dots however).
Mrs. Lee stated that she e^eed the "S^^
^^■exde’to’Ptbe kiehhen“areai Passedth^gd^LdioFt^ 
ssr.r^fou«^
w^Fto one of the bars o« *he “^M^ tSh^heeEd^l
Me^he^apdan^

Senator after he was shot. The^ayfereh^h^been shot and was down on the 
wasoM-.-Shr^eaaner^e w^Le. sss^grouposf "es.w&had s"t»k 
s^yorssedheidhwitrdefntu^^^ by. s. does not re^
seeing Sirhan at any time prior to this.

' t-hfif witness is not the woman sought ,
^aVwihisoinveriga^Psko^^Dre^vhased on her age, ^1^ desosrpt- • 
Iha^hw owngdesoripoion of the clothing that; she was weeing.

Investigators making i< .'view
I RE. SAUPea 4758



i
Mv?IELD IITEERVEWWS
LEE, Mm'icl C. (Mrs)
Y^MMwacgg"" '"1 .■.■x11

FILE

Date

%
Juno 14, 1968

Perse:
Time 7:15PM.

Business Address & Phone
Residence Address & Phone 1100 S. BradsWo. Monterey Park----- CU-34078

627-7018

M>s. Lee stated that she entered th^Embassy 
at approx* 9:00PM, Tues, June 4th 
which leads to the iiCshcr area,

To
Af^a"^

------ - v -r—: Who,what zWhen, Whero,Why, information To e complete the report shouid ^c^de- W & How)

police ., • _ g.....*.. Vn,S®!™???0.- snterrogation room on the 3rd
and escorted thi.s woman and ner ^sban enwHnckitnhon area wherei Hoon. Sho stated that sno was present -natht serV^^C? aht-awon0 on 
the shooting took p^COJ??0 *Lt^^ SO tw waiters, eno was a Negro,to state-thar after th® ^0^ snttt;akth^^^ as old end
the other was a Mle/Cauc of Poss D,® ® Z0?-^) had asked him earlier
short. The Cauc told her that the,iuspect^?™ Sionih ihiO^Simbicu.Lar area. 
two or three hmmc if S0?.®* K0??^- was co conversation wit^this waiter 
Mrs. Leo feels that it ^ght ^v® be s "Polka Dot" drcss.
that resulted in the police looking for tnc gi-i -n jiR vrs*

I tSe thisus that; sho MgStbo this glr . M^. Looa^si^Ptn^CaU^arinSyriblk
ShtF 120 lbs, bli h^r, Siz °yOrPt?SStAlmtitSet tnOcOit■a" hat (nothing 
!oig sleeved dress and a lergc white Sat sinin^it s

1 wth Poli:. dots however).
- Emboss,-" room t>«oush the main doors

4 Somatic later she entered the hall 
mon passed through the dooro leading toiiCshcr and sat in one of ^0^  ̂ JT

before the Senator fini^ed W-s id- ^yu-spoc^ a drink. she returned
went to one of the bars °ff/h® n^ii2obbythrdd00rsale£d^ the Colonialshortly thereafter and was in the .x®. She did not see the
Room when she heard the shots and sub^q Bacalls seeing at this time
Senator after he was shot. TSo onfypenoon sne®®? shotand was down on the
was Mr._Shradt..and this was just ator h° had btOnm^nonHad Sirhan in 
floor. “taut after ^OnAntonghi (.S’gl She claims that sho struck
sui£ohyoraisehHbyhcaItaiho^rpUz.:teanh^ by. «»does not reoan
seeing Sinan at any tk® prtor to this.
It is this Investigators- opinio? that th^w^/s^^iW^^^ '
:^r^w^ oDADexth^? a waAt^c. :

Investigates making ih^ -'view
R.D. SAUTER 1758



-^TERVrSWS

ERVIEWED: Lee. Muriel C._ (Mrs.nl

FILE #_ L-311

DATE/TIME-TJT^aL-----1°^M

E C HAIR_BLk_EYES__HZLJ-_5^ --------------- -------------------- ' '

iADRESS1100 S. Bradshaw St.f MPPWQY Park—PHONE—CUjJ78 - —

PHONE___
DRESS__________ Housewife---- ----- - ------------------- -------------- :

,7 (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW)

wing interview contacted by phone above dare and time by J. R. 
r.

* , 6-4-68 she arrived at
sKor^iM atsox “"W^-; ^x, 
ND UNTIL RECEMLO BEEN very active in pOl-tcs- »* DritS— near.,.thtl'■»kitCH)eA,a*t.
JO£.^.XVl»nl2..gh&-w®s-*nsO■• Ke kitchen area on a chair waw“ or‘s speech. I W.-2SS^t2.£§!^-k’'china^^ for inEgvi<wing ^^^£^1'.A—C'T.V.m.JttskiThh^on aTea -to see if 

=nator1 s saeectrwa- o“t into.. _ ^manteTTme ^ut‘"of the klccen 
^t a drink. One of the bus boy's d;7tC;n(^ttOtteaOa into the 
area in the main lobby. -,gof mhadoimtrv area’'by “the "entrance 
■hen area and was just entering ^ ja^Y"** bLf^ as 
Colonial Press Room wh®n Ihh^nfira'nKs'e'was coming, LW • I looked toward where the gunrxre eoise was । 
aduaoudown and I■'^s;ew~;rbUnCS■*O~sltOqe^^^ 
ho had the’aun. The onIh^ni^S;W.^tt^^ ----- -

• exelSgaLl^^ I-hl-himJJ^my^^^ ' •'

jtates she was interviewed by r. L. Sautter.

■ I *

V’

DRS MIAKIN’ONTERVIEW
thur *>"•'»' *”

APPROVED BY:
,S/Lt. Pena



’ J I • FILE # 1-311 - -----
” * , * interviews

■ E.RVIEWED:__LEEL_Muii^.J^^ • DA™/™^/1768^^

CE_cauLHAIRb^EYES CZ^HT_5^i.W'^.i20------ D0—---------------------------------- •

ADDBESS 1100 So. Bradshaw st., Monterey gkPHONE. CU 34028------------------ ;
, phone_______________ _______

ODRESS_______ housewife - ------------------ --------------------- —-

—(WHOTWHATTWHENTWHERE?^^

■ rin. interyewc^tacedLby.phcne.-above.^^ .nd time by JR. Mac

■ Mrs. LEE stated’-that on the night of 6/4/68 she arrived ^Jhe  
- Hotel approx- 9pm. She stated she was a fain of Senator Kennedy-------  

-recently been very active in politics. Further states that most  
,nmg she was in or near the kitchen area. During the Sena^------- 

■ was seated in the kitchen area on a ciair which was used for--------  
■ ng Pi0Ple by ABC-TV. Just prior to the finish of the Senator^-----  
vent out into the main ki-cden area to see if 1 coUd get a drink.— 
^us^sjdirecenne.^^
got my drink and ^returned into the main klchon area and was ,1ust_

the Pantry area by the entrance near the Colonial Press Room whBll- 

', I later identified as gunshots. 1 looked toward where the gunfire 
corning, I saw PAUL SCHRADE go down and I saw a bunch of peope-------- 

; with the suspect who had the gun. W only one 1 saw ^ sho^ 
IDE. As theyweieJai^JiiL.SUSPeC_^Ut^^

Cates she was ineevvieeed by R. L. Sauter.
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______ - - -    ——  ——~^
■I ■ .III ■ ■ ■ ■ ..... II ' I

LENARD, EDNA (Checker) 6-7-68 10:30am '
ThriXmart, 23rd & Cloverfield Sollee, S.M.P.D.

(Day of shooting, afternoon). Edna Leonard,checker at Tiriftymart, ’
and one of her customers (nurse in uniform) were on elevator 
talking to a freend regarding election and mentioned Kennedy*s 

name. At this time unknown male said, "It won’t do you any good v 
to vote for him because he's going to die tonight, at which time 
nurses expressed disberirf and male stated, "Just watch T.V.

and .see." - Manager of Thriftmart is Arm Bond, GLJI717 (Poss). _



FtM2 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 7/19/68

/ Lieutenant ROY KEENE, Lus Angeles Police Department, 
made avaxXabXe the results of an interview withuSUZAOOE. 
4|O<Whlch is as -folloes:

_J7/1168_at,-^^ # Los Angeles 56-156

SA 'R. «.LA JEUNESSE, JR./A _ . 7/12/68--......——^^ ----- .  ----- -Date dictated------------------------
This document contains neither recommendations nor conclusions if the FBI. It is tie property of the FBI and is Ironed to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



1
LA 56-156 
RJL/vaa

On September 26, 1968, Sergeant MIKE NIELSEN, Los 
Angeles Police Department, S.U.S. Unit, made available a 
copy of a tape recordedAnterveew conducted by the police 
department with DICK LUgIC. The interveew was -recorded at 
9000 Sunset Boulevaidi, ^Suite ’ 910, Holywood, California, 
on August 9, 1968, by Sergeants C. E. COLLINS, and J. R. 
MAC ARTHUR.

A copy of the interveew is as follows:
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1

2

3

4

5

TAPE #29299 , ,
TAPE RECORDED IMERVIW OF DICK LUIIC
TAPED AT 9000 SUNSET BOULEVARD, SUITE 510
HOLLYWOOD, CALIFORNIA
AUGUST 9, 1968, 10:00 A.M ,
PRESENT: SGT* C. E. COXINS #6207, S.U.S. UNIT

SGT. J. R. MacARTHUR #7872, S.U.S. UNIT 
TRANSCRIBED If: STELLA C. ROTH, INE8INAL AFFAIRS DIVISION 
ASSISTED IY: SGT. C. E. COLLINS

6 ♦♦ UNINTELLIGIBLE

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

.18

19

20

21

22

23

24

25

26

Q IY SGT* COXINS: Okay, getting back to the 
matter at hand, you were in front of the rostum, as 1 
recall, during the speech, and you anticipated that Senator 

Kennedy would go out through the kithien, and therefore you

proceeded
A

A

Q

to the kitchen ahead of him?

Yeah

You

Uh,

You

-were downtown

saw him as he entered the kitchen?

yeah, I saw him as he came through the door. 
are famiar with the mock-up stuff when you 

Now, where were you standing when he came

through the door*? The ire’s a partition about 16 feet inside 

that door. Do you retail that 'palr;itioo c©m.ng out from
the dee machine?

We:11, inside the door there”s two docx’s there

Q

A

Yeah, that’s
Double door.

Double door,

right

right
A And I had cone out the right door as you face 

the kitohen. He had come in the left door with peopl.e

.Form 618 CR-3-4U
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1

2

3

4

5

.6

7

8

9

.10

:11

12

13

14

15

16.

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

behind him. There are two doors here. I had come in this 
door right here, and he came in thia door here.

Q Where were you standing when he entered the
kiCohn?

A Right here. **
Q Al right, you’re in the area where they were 

conducting—! think ABC had been conducting acme hiUwiws 
there?

A No, I think they had been conducting them right 
here.

Q Did they have some drapes on the back up here 
that you notiod? Gold drapes down over—

A T didn’t observe any drapes, I think I told you

that before. I didn’t remember drapes.

Q Yeah.

p .A I remember some drapes outside the room.
SGT, MacARTSURr Yeah.

A There were drapes outside, To gelt into this 

thing here there were some drapes, bub I don t remember 

drapes here, and I don t think they were conducting the 
interview here. I think they started here and they were 
waking here.

Q But ea?Uer before this speech, they were 

conduating intmews here?

A Oh, I wasn't in there Wen. And they still had

th© doau^some of the deal in there) ready, I don’t

.Form 618 (R-34)



1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

’ 17

18

19

20

21

remember that. I just remember when they ** There was 

somebody talking to him. as they walked through there.
Q There was somebody talkng to him as hie walked 

Jin?
A Yeah, he was walking in front and somebody was

waaking behind him. There was somebody to his right talking 
to him, some type of m.ercphone, some guy, that's ai I 
can remember up to this point. They were walking very 
'fast. And what I consider walking as a- fast pace. We go 

through here.
Q AH right, now, you’re in front of the ice

machine? '

A I»m right ablut'here. He then reaches across ** 

He’s still walking. This is where the fellow reaches across 
to him, and he reaches to shake his hand.

(Unrelated conversation)
Q All right, you are in front of the ice machine,,

and he stops to shake—slake hands?

A I guess he stopped. It seemed like he might 
have moved just right across in front of him. The thing 
that impressed me was he was out in front alone. There

22 were no people in front of him where as before must times
23

24

25

26

there had been people in front of him, Ike Barry or anybody. 

He was just Ike standing alone, and then he reached across 

to get that kitchen guy. Kitchen, you know. That’s what 
went on. Sirlan was on this table **

Form 618 (R-3-41



1

2

3

4

5

6
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8
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12
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25
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Q Wen, when were you first aware of Sirtan? Did

you see him at all prior to the shot;? 1

A No, I was aware of Sirrhan when I. looked up and 

saw Kennedy hit. I mean’ I saw him starting, you know, like 
he was erratic; and he was going like that and started to 
fall. Then I turned and went right to this corner here 

somewhere.

Q In your original interview I think you said that 
you, actually—oou didn’t hear the flash but you heard the 
shot, and you thought you saw the gun?

A No, I could see the gun. I couldn’t see Sirhan’s

face though.
Q AU right, now, when you could see the gun,

there was obviously a hand holding it--
A Yeah, I saw this.
Q Could you distnnguish any clothing on it or

anything like that?
A No, I--I think he—I think it was a bare hand.

I mean, you know, I think he might have had a short-siiVied 
shirt on. I don* t think he had a long-seeeved shirt on or 

a jacket. I don?t know. It looked Ikke he was from behind 

somebody. There was somebody standing up Ikke this, see, 

so that to me it looked Ikke he just had, you know, a hand 

over here. That’s wh.
Q You say that you think he stepped from behind 

somebody?

Form618(R-3-4)



5

1
2

3

-4

5

AI ^Mikc-my 'recollection was that he had one leg 
i on that table Ike ths on this'-nne of these tables, 
because he seemed to be higher than anybody .else, and he

had a perfect view of everythin **
Q BY SGT- MacARTHUR: You saw the hand out there,

6 but you didn’t see the face, looked like it was coming over

7

8

9

10

11

12

13

somebody?

A Yeah.

Q Did you ever see the .face, connect the face with
tihie arm and the hand and the gun?

A Oh, yeah, I saw it aftewards.
Q But that was after you ducked and went over*?
A Yeah, when I was down here, I could see him

14 very—
15 Q Wiat was he doing then?

16 A He was very .still shooting the gun-
17 Q Oh, okay. In other words you eaw-you could

18

19

20

21

22

23

24

identify that he was the one that had the gun?

A Sure, he still had the gun in his hand because 

then they al awed on him, and he was going Ike that and 

they were jumping—you could tell that was the s^— 
nobody could change place's with him. You could tell that 
it was him. I mean I could tell you right now that, you 

know, the first shot I couldn’t tel; but after the crowd

25 started to move and I went down, then you could see him

26 standing right there.

Form 618 (R-3-4)



1 Q BY SGT. COLLINS: He was still standing right

2 there? You could still see -the gun in his hand and the gun

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14,i

15

16

17

18

19

20

contnnued to fire?
A Yeah, that’s why I gOt-that's why I got--that’s 

where I was scared, clown here, because 1 could see the thing 
popping off, and I thought somebody would hit his hand and 

it might be at’ me, .but them somebody grabbed him foom behind. 
'A guy got up behind and grabbed from the neck, I think, and 

other* people pimped on him and dragged him down; and I think 

most people in this* room were not aware that Sirhan Siphon 
had shot Kennedy even while they were fghtng with him on 

the table, I think most of the people that came Into that 
mom did not know that Sirhan Sirhan was the guy that shot. 
I think because they had him on the table pirrned down, he 

was kiikng and they were hitting him.

Q BY SGT. MacARTHUR: You got that folder?

Q SGT. COLLINS: No, I should have brought it.
Darn it, we got a bunch of the pictures now that showed us 

a terrific hassle aft awards. You saw -the—.Bore than one 

picture we had, didn’t you?

21 A Yeah.

22 Q That allowed the very first one?

23

24

25

26

A Yeah, you have more?

Q Yeah, we got a bunch of them now « Oh, you saw 

all the Life, too, though; didn’t you? We got some others. 
That was the point. In your previous inteweew you got to

Form 618 (R-5-4)
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10
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14

15

16

17

18 

.19

20

21

22

23

24

25

26

the point where you saw the gun and the shots were fled, 

but nobody ever pinned you down as to conneeting that gun 

to Sirhan; and during the course while the shots were being . 
fled, you could actually see the gun and the suspect al 
in one?

.A Yeah, because you see being that this ice machine, 
there weren’t too many people in between; everybody was 

ducking down, or sittng thee, or standing right there on 

the ficor. I had—there was no way I could see the guy, 
but I kept trying to get back in that little corner there, 
and « corner Isn’t very big and X kept—nd X could see 

it becau.se X saw the thing, and I wn—to me at first X 
thought it was a Joke. I thought when I first heard the 
first shot and then I saw the second one, I coUUdr’t believe 

it. And then I heard somebody yelUrg, "Oh, my God, he’s 
kmdMcmd Kenney." Somebody yelled that, and then 

like, you know, oh, no, it coiuhnt happen, and he’s still 

shooting;, and it seemed Ike tme was going by yet he was 

sttil Bhotjng.,; X can’t "tell you how much time elapsed 

from the first time he shot unnil the eighth tme. I never 
saw eight shots. I just saw the hand pumping, and then I 

looked up and I could see him right there. There was no-- 
when im down here at first I couldn’t see him because I 
just saw the 'hand reach over, but when I get clown then 
everybody seems to get down, and xm in a position to see 
him. ,

Form 618 (R->4)
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Q Do you know Frank Bunts? ** with Jesse Unruh?

A I might know Mm if I had pictures of Mm.
Q Well, he was standing right close. I was

wondering how close hl was to you at that tm1
A Big ta.1 guy?
q yeah, dark hair, wears glasses.
A I do’t—I’d have to see Ms picture. I don’t 

know. Did I call you about that deal that **

Q About what?

A About this picture I saw?
Q No, you didn’t talk to me.

A Wre was the other officer said if I ^r co©1 

up on something to call hM.
SGT. MacAMHURt TMt's Sandlin and—

SGT. COIUUNS: Strong?
SGT. MacARTHUR: Strong.

A The guy has a picture you might try to set a 

hold of it. Its an eerie picture. Ms num1 is Tld 

Thackery-Tted Charack:. »’s 1ithir a Phony or h1'0 ^’^ 
to promote the picture for money, or I don't b<« what he 

wants, but he's got a picture of two different nights, on1 

of .Sunday night—he had a meeting in 1he sam1 place on 

Sunday night, and I didn’t even know about that, and the 
second onl is on Tuesday night, and ther1 are th1 sam1 

peopie in the crowd-certain people in the crowd on Sunday 

night that are there on Tuesday night, and h1 blows up
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these faces, and it seems Ike he says—rrom what I get 
from the other friend of mine, that Sirhan Mirlon and 
another guy are in the crowd both Sunday night and Tuesday 

night at certain tines during the—
SGT. MacARTHUR: This picture that man*! went 

over and over and over with and the—
A You can only see the top of his head like -this. 

SGT. COULINS: AX you got'® the hairline.
A Yeah, I can’t believe that you can pinpoint 

that as Sirhan and say, yeah, that’s Sirhan. "Do you think 
Mike would give me $5,000 for it?" Whena guy says that, 

I figure he’s tuning to seei pictures. But it would be 

worth it just to get—there’s a lot of people-give them a 
picture.

Q BY SGT. COIXINSu *» the fellow we’re talking
about?

A Yeah, yeah, I think he’s phony, trying somiihinS.
I belong to southing called The Factory,

Q Yeah, I’ve heard of it.
A" Private club. You’ve got to have a card to get 

in. He called me one night, and he says, "I understand 

you ♦* I understand you have some frennds on Time Magaine." 

I just happened to be with a guy from Time Magazine. ** 

"I’ve got some great fim the night of th® Kennedy assassi­
nation, and I think It can be made'into money," I said, 

1 'I’ve got frennds Un Time, why don’t you talk to him?"
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So al he really wanted to do was get into The Factory.
See, so I said, "Wil, tell him to come over here and wen 

have a drink." Sure enough he comes over, and he says, 

"WH, I got some film, hut I’ll talk to you tomorrow," 

you know, there’s a lot of young, good-looking girls there 
and everythin, and he just left. You know, he was like 

wanted to see in ttat place •* you cai't buy anything. It's 
just on a card, but it cost me 2.50 to get him in and all 
that ** and then he became a very pesty guy. He came here 
and he says, "I. want to show you my film. = And I says, 

"I don’t wait to see your film." So he took it down to KHJ. 

Then after awhhle I decided to look at his fim, and he 

has some people and then he stopped it and blow it up and 

say, "See, that's Sirhan; I know it is," but then—
Q That lousy fnm?
A Yeah, but I got to tell you southing, Remember 

I pointed out a guy that threw hippie beads?

Q Yes.

A Do you know who the guy was that threw hippie 
beads?

Q Yes.

A Who was it?

Q The guy's name was Cousins—Kozan.

A Okay, now, I want to tell you something. In your 
picture that you have—you showed me a picture taken from 
up on the podium—of people in the audience. There its a
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guy—do you know who that la?
Q He had Kennedy buttons--

SGT. MacARTHUR: In hi# eyes.

Q BY SGT. COLLINS: Is that who you're talking 
about?

A This guy right here.?

SGT. MacARTHUR: Kozan. 

SGT. COLLINS: No.

A. DO you have any of those pictures in that crowd?

SGT. COLLINS: No, I wish you'd told me that on 

the phone. ’ - \ ‘

Q BY SGT. COLLINS? This guy's in the crowd?

A ; Yeah, right in front. , •
‘ Q Well, the guy that's rilght, in font, that did’

throw the hippie beads and everything, is the seme guy that 
came in and said he gave part of the last rights-, bent down-, 

and he had a blue ** in that picture you standing in there, 
a guy wth beady eyes, big eyes—not the guy with buttons 
in them—this guy right here, yeah.

SGT. MacARTHUR: I don't think we reaiy ever 
treed to pick him out in this crowd.

SGT. COLLINS: No, I don't think we have.
Q BY SGT. COLLINS: Are those some of the pictures 

he's talking about because he posed with some of those 

pictures?
A Yeah, those are. the pictures. That's it. T^t's
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what he said la Sirhan Sirhan. And this guy here, who is 
he? He thn&s he's Sir han's brother, and he's also got— 
this is the guy right here, but there is an interesting 
thing in this picture—I don't think those are his pictures, 
by the way He is representn^ a group of people.

Q BY SGT. MacARTHUR.: Con'i'enta! News, isn't it? 
SGT. COLONS: Conilienis& News is who he works 

W.th, but—
A I don't know whose pictures they axe.

SGT. COLLINSt These are a bunch of pictures 
out at UCLA. Some kids out there took them is where he got 
them, as I recai, 

Q Let me tell you about one picture that he's gob
that's very initerestngj. There was a guy, a dark-oomplectdd 

guy, not a Negro, not a Negro but an ethnic guy—could have 

been Jewish, could have been Arabian—you don't know, but 
he's standing up on the podium snapping pictures.

SGT. MacARTHURt Yeah, we know who it is.

SGT. COLLINS'! The Pmstanian.
A Is he a real newsman?

SGT. COLLINS: Yeah, he's from a local college. 
A Butt the way he does it looks Ike he's not even

taking pictures.
SGT. MacARTHUR: Yeah, somebody^ else commented 

that. Yeah.

A He eluded (sic) down if you know wtet I mean.
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He signaled like going that way at the end.

Q BY SGT. MacARTHUR: He’s on the stage all during 
the speech?

A Yeah, hie moves from one side of the stage on the 
other, but he doess’t seem to be snapping anythin He 

does, it the way a real photographer would never do it.

SGT. COLLINS: He is an amteur .from a local 
college.

A 1 -figured you'd know who he was.

SGT. MacARTHUR: Anybody suspicious, we know 

who they are.
SGT. COLLINS: Well, this is interacting. You’re 

getting into an area, of course, that I know you consider— 
put a considerable time--

A The polka, dot girl, remember you asked me if 
then was a girl behind me hue??

SGT. COLLINS: I didn't, perhaps he did.
SGT. MacARTHUR: Uh huh.

A Did I see a girl behind me or a blonde-headed 

girl. You shewed me a picture of a girl in a polka dot 
drass, a good-looking blonde on a polaroid* Wen, I said 
.I never saw her. .I'm saying it again, I never saw her; 
but from what I understand, there really was a polka dot 
girl that night. Now, I know you can’t say it, but from 
these people that I talked to, these nutty guys, some of' 
them might have merit in what they say. Apparently ttera
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was a girl—I don’t low that, but I’m just giving you a 
story that I heard which could be true because there’s a 
Couple of reporters, one from Newsweek, one from the New 

York Times, and they don’t go across country for phony 

stories. But they were here. And then there’s some other 
guy out here in Los Angeles, Hollwocd CitZen News, I 
think, a police reporter there, investigating reporter, 
which Time Magazine hired. Apparently the girl in the 
polka dot dress was seen that day at the Ammassidor Hotel, 
This guy"-! -don’t know if you knew him-his name is Hernumdlo 

Fernando* He was of Mexican or Spanish descent* I don’t 

know 1f he’s teling the truth or not, but he’s got some­

thing, with this .story—this is his story. The girl picks 
up some guy at the Ambassador Hotel that day, and I don’t 

know if s^e/goes.’-to*bed with him or-something, but she 

spends time with him, and she’s very guilty about something 

** During the day she says to the guy, "DO you wait to 
watch Bobby Kennedy g^t killed tonight about 11:30 or ’twelve 
o’clock, just come to the Amaasador --you know, whatever 

this mom was called"—nd you’11 see it or hear it." He 

says he’s got to—this Fernando says he’s got the guy, 

somebody that was with that girl, that told this story, I 
don’t know 11 you’ve ever heard that.

SGT* COLLINS: I haven’t* 
A He’s got sketches of the girl that he’s drawn

and shewed it to the guy, and the guy picked out a picture
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of certain people.
Q BY SGT. MacARTHURt This is Fernando?
A Yeah, I don’t know his last name. I just know— 

Q BY SGT. COLLINS: Fabray, or southing like that? 
A Yeah.

Q BY SGT. MacARTHUR: Manny’s Triond?
, A Wei, he -called me. The reason I got connected

with him was he understood that I had made a deal with-this 
guy, the nutty guy we just saw In the picture there, 
Charack, and he says, "I haven’t seen those films. DO you 
think I could see them?" And I .says, ’Who the hell are you?" 

And he says, ’Wen, Time Magazine told me that I could get” 
—see, I used to be with Time. I work with them on certain 
type ** and then he came and told me the story about this 

dark-headed girl, not a blonde in a polka dot dress that 
was seen with two nark-colplecend guys, one of them may 

have been Sirhan’s brother, during the day, and they had 

stayed in that Ambassador an day; and whet he things, In 

his own mind, that there was a team-type job, no mater 
what doors Sirhan had gone out—I mean what Kennedy had gone 

out, there would have been somebody there to kill hm I 

cant believe all this, and I have to—because they’re 
trying to make It Ike John Kennedy’s thing which I’ve 
heard everything that Jim Garrison's got to say. And -now 

it seems Uke somebody is macing up the great second thing, 
you know, the second double shooting. Then, also, the
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bullet, these guys have get it down to a science where they 
can liseen to the recordings of this guy who takes the 
sound— (phone conversation) Anyway the tuning from the 
first bullet to the second buiet was longer than any other 
time of the shooting*

Q This is on Bobby Kennedy’s shooting?
A Yeah.

Q Who1# got the tiiing on -the sound track?
A Somehbdy’s got the tape on ilt* This 18--

Fernando tells me, and they timed it foom the first one to
the second, but I can take tapes or stop the tape and run 
it, you know, but the mterestnng thing with the girl in 

the polka dot dress arrived in Los Angeles the day—that 
day, or the day before the Kennedy assassinatoon foom another 
city from the East Co sis it, mootly, she’s—he said "the bag 

woman" She brough -lots of money with her* She was seen 

with lots of money* She was seen In the Amiassador by many 

people* He’s gone around to lots of people and showed them

20 this picture he’s got, and they say its her* After the
21

22

23

24

shooting she makes her way out of the hotel and leaves, 

and nobody’s seen her since* Taft’s his story, but he’s 
got this guy-ooms guy—who he Is he never would tell me, 

in which the following happened. This guy was picked up

25 by this girl, when hie picked her, either was trying to set
26 this guy up as a patsy or something, I don’t know* But in

Form 618 (R:3-4)



1

2

3

4

5

6,

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

the course of conversation she mentions to him, "If you wait 

to see Senator Kennedy get killed, come to--*’

Q BY SGT. COJLNSf Used the word "kined” not 
shob or anlthing? .

A Killed or shot, one of those two words. Either
killed or shot. WH, maybe she didn't say kiUed; maybe 

she Just said shot. You’d have to get him. You know, he's 
very anti-police about teling them anything, he says, 

because they're always after me. "They bug my phone and 

all -that." And I says, "Weil—" ** the FBI and all that. 
They're all--I can't believe It—they all want to play CIA, 
and he come—you know, he came in here once, and he looks 
out the window, and he look:# all around and he says, "You 

sure the room isn't bugged?" ** "Christ sake, if you want 

to talk, sit here and talk. Al£ I got is my tape recorder 
running, see?" And he says, "Have you got that on? I said, 
"No." You know, give me that—oh, boy, James Bond stuff, 

but you’d never know with these nuts—not nuts, but he wrote 
a story, and it was in the Holljwrood Citizen News. I saw 

it the etcher day, "Whitt Happened to tie Girl in the Polka 

Dot Dress?"
22

23

24

25

26

Q We saw that.
A The police and the FBI are really looking for

'em, but they don't know—
Q He says nothing in that article, though.

A A.1 he does is the headlines.
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Q Ml he's got is a headline and sold a lot of 
papers in one day, and I'm sure it greatly inleroastd 
circulation for that day.

A Wether he's mikingup the story or not, but two

g^a—one ■ guy from Newsweek and one guy from New York Tines 

were so inteessted in the story that they came out here, 
and With the Tines Massine Bureau on Wilshire Boulevard,, 

and I know they spent a lot of tine here investigating 
whether there was a girl in a polka dot--

Q BY SGT. Mac ARTHUR: Do you know who the guys 

were by name?

A I could fnid out.
Q Yeah, lets get them and find out. We'11 talk 

to them because they have probably gone through it pretty 
good with them*

A The Bureau Chief at Ties knows Fernando. He'd 
be the gu—1 don't know his last name, but you see Tie is 

paying his expenses. He's been Ml over this damn country. 
He doees^ stay here, this’Fernando, he goes diown to Medco, 

and he goes Ml over. I don't know what he does down there, 
but apparently they're paying him f'or southing. Time does 
not come up with money « They have their own investigator 
and Ml that. They don't pay them both. They pay big 
expenses, so they may have something to believe him. Time 

is a pretty good 'magazine. If they believe it, they'11 do 

it. That's where I would go, Time Magazine. The Bureau
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Chief here on the story, if he111 tell you, but this is 
what Fernando—and he coiled me from this guy's office, 
the Bureau Chef's office, and hie says, "Do you know this 
guy?" And I said, "Yeah.” The Bureau Chef’s name I knew*

Q Where is Time’s office at?
A On Wilshire Boulevard, Beverly Hills. Then ail 

kinds of people, you know, ever since I went to you and 

told ail my story down there/1 mentioned to one or two 
other people that, you know, I had been to the Police 
Depsatment, and this ** You know BLU Turner? . He came in 

here yesteiday and— '

Q WhMs Bll Turner? *

A —o^t of a blue sky—Bill Turner ran for Congress

in San Francisco, foamer FBI agent, former something. I 

don*t know. He went from the FBI to another post in the 
United States Government, like out of the country for three 
years, then came back. Then he resinned his government 

post, and he went up—he's an attorney now, but he's not 
really an attorney, he's a writer for Ramarts Magazine, 
Its a way out **

Q Oh yeah, I know the name now.

A Out of a dear blue sky he called me up yesterday,
and hie started asking me about the same people you asked 

me about the other day. This cop—I mean not cop-ths 
lawyer, Davis, George Davis, apparently there's a preacher 
here that picked up—supposedly picked up Sirhan Sirhan
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and wanted to sell him a horse or SirMn wanted to sell a 
horse to him, and he was to meet him at the Ambassador Hotel, 

and they'd pay him $400 at eleven o'clock at night; did you 
hear that story?

. SGT. COMNSi Yes.

A And the preacher has disappeared, and they're 
holding him inccommunicado up in Northern Caaifornia. George 

Davis won't let anybody talk to him. I can't believe all 

this stuff, and I believe that their story Is just set up 

to do this so people can start macing dough out of them or 
just-to me it's-I just don't understand it. A man its 
shot--a senator is shot—it seems like it was clear cut 
Sirlan did it, but all these background things now are kind 
of eerie that Sirhta was in a plot. It was all a big deal. 
He was paid off. There were moire people in the plot, I 

don't know. I don't think we'11 ever know because that 
guy's not going to open his mouth to anything. He's going 
to say, okay, I shot him, give me the--I'm nuts. And that's 
what they'11 come iLn and tell them he's mentaiy sick, put 
him in a mental home, and that's it. Nobody wil ever 
find out.

SGT. COIXINSi They pled straight not guilty, so 

they're not going to do that.
A Oh, they did? I thought he was going to come

with the insanity thing;. He pled straight not guilty? I 

don't know why they- would plead not guilty. There ^t be
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other people besides me that saw him shoot. In other words, 

they're people that are going to say, "I saw him shoot him.” 
And everybody on television saw Mm being arrested, I mean. 

Warranted we can't get a fair trial.
Q BY SGT. COXINS: Oh, I'm sure they .toow what 

they’re doing. By the way, you said Garrison was coming 

out here, did he ever get--
A He was.

Q He was out here?
A Yeah, he come here. I talked to him on the phone

then, but another guy came out here with Mm and I said to 
.him, I said to the Police Department, and I told him I told 
some officers everything I knew about what you told me and 

about your investigators here told me. He said, "Well, why 

did you do that;?"’ And I says—weH, I feel that—God damn 

it, I don't know who to believe at this point. I*yi got 
so much infomiation on tMs, and im really -tied of 
talking about it, you know, because I don’t really care any 

more. If there was an assassinatoon plot to Mil John 

Kennedy and you knew it, why in the heU hasn't anybody come 

out with it? Why don’t you go to the Federal Government. 

If you say the Federal Government is the guy that did it 
in some way, then you should have gone to the Time Mag^ine 

and somebody would have printed it, but I don't th’k W* 

true unless I see a.1 your evidence, you know, unless you 

show me a gun ** unless you show me a person-h! persons
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you said who had the ©hooter., and he says, "WU, I coddi’t 
do that because were sail going into court*’’ You know 

there was a Federal ruing on it* It was upheld in this 

court and trial, and State trial, tie fisstUm it happened.* 

A FedexrO. Judge handed down a writ that they caudnt go to 
trial, but they broke that and now they're going to trial 
on this guy, Cay Shaw; so anyway I says. "Why don't you 
come over to my office, and 1*11 set up a muting with 
people I know that are poliemmn and maybe they c mid tell 

you southing and you could tell them something*’’ He says, 
"I don't talk to policemen" He says, ”1 don’t even trust 
them in New Orleans, poicccmen," I said, "Okay" He's a 
very matrustful guy* He doesn't trust anybody. He docsnH 

even trust his chief investigator* That's a very strange 
kind of a deal down thee, you know, he's got fee run to 
do whatever he waits*

Q The little bit I spoke to you before, -though, 
you thought he was a real sharp guy., though*

A No, I do think he's sharp, but he wont tell me 
anything* I mean he's told me up to the point which he told 

other people, you know, but he wont—well, in a way he's 
right, if he has the evidence, you think he's going to 
tell me, or you, or you? Because he can't* He's got to 

wait until he goes to trial, then he 11 bring it out. If 
there is a trial..

26 Q Did he indicate to you that he thought there was
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any conspiracy here in Los Angeles. That was he was here 
for--I know that because Mirk lane, the waiter, who makes 

some nice stories, or writes stories, was here with him. 

And apparently there are a lot of things that Mark Lane 
knows that he—he's sort of—he’s an investigator for 

Garrison, -too, aihuugh he says he isn’t; but if you ever 
ask, he brirgs out that little thing, New Orleans Parish 
investigators—ail these invertia;os8 love to carry these 
things. He was here, too. Apppaenniy they have been 

worktai on something, whether it's t;he blue sky w just 
doltg the same thing you are, I don’t know, but he was here 
Then Gsmrison came, then they both came back.
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Q 

to see us?

A

me 'to come

BY SGT. MacARTHUR: That was after you were in

Oh, yeah. Now one of the itavertigators asked 

down to New Orleans. Garrison would pay my way

down. Since then, to ten hm what I saw of the Kennedy 

thing, and apparently they’ve g^t now a substantial amount
, of pictures, too, 1 dcoPt know where, I guess they get 
them from the news services, too.

SGT. COLLINS: Lots of them have been pubishhed.

A But it seems like he was conducting his own

little investigation down there about Robert Kennedy’s 

assassination and trynig to ink it to John Kennedy’s 

rrsrssinatOon. He definitely feels, by the way, the rrme 

group kiHed John Kennedy that kiieed Robert Kennedy and
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Motin 'Luther King. Ultra Right Wing Coneevatives, conserva­

tives putting up lag© amounts of money and acting though 
different people and some way or another convince Sirhan 
Sirhan to shoot; him, or paying him off to shoot him. .But 

he mentioned one other thing which he also mentions, one 

other thing which he also mentions, a special bunt that 
Sirhan Sirhan' used, It wasn’t a common every day .22 
caliber pistol that you could walk in the store and get. 
It was a certain type of bullet that woUudnt cause deep 

damage. How did Sirhan Sirhan know about that? Why would 
Sirhan Sirhan shooting the gun at a target range a couple 
weeks before—I read -that in the paper, too, that he had 

been out practicing shooting^
Q BY SGT* MacARTHUR; Did Garrison say that it was 

a spe<ciai bullet?
A I don’t know how he-I know he hasn’t got your

files, and he says it was some form of a special bullet 
that certain people know about and others don’t. The average 

guy going in off the street with a .22 caliber pistol would 

buy .22 caliber ammnition to fit the gun, but these bullets 
wee not regular bullets that you go off the street—ou have 

to go around t;o a sporting goods store or a special type 
store to get these bullets. So I don’t know if this is 

true or not, but I assume he mast know something because 

he said-nd people can direct you ho what sporth-g good 

stores to go to buy these bullets, and he also ted in that
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'Matin Luther King was killed with a specif type bmet 
out of that riHe, and he says now why are they ail shot with 
special type bulledts? The same thing With John Kennedy, 

he says, who knows? I don’t really want to get that 
involved with him. I got to get this thing off the ground. 

We got 250 hotels. If there was truth in it, if there was 

a plot to kill John Kennedy, and if there was a plot to 
kill King and Robert Kennedy, there are people that I know 
that would love to know about it, and they would do some­

thing on a national level. But people—and I’m talking now 
about Ted Kennedy—they don’t even wait to talk about it. 

I was back in Boston, June 29th, and I was with Ted Kennedy. 

He doesn’t want to talk about it. He doeln,i—it’s tght. 

When Robert Kennedy didn’t want to talk about John Kennedy,, 

his brother being killed, Ted Kennedy didn’t want to—It’s 
the fartherest thing from hi.s Mind; and if there was a plot, 

don’t you think that these guys would want to know? They 

would be the first ones to say, God damn it if somebody 

shot my brother, Id want to know, espeeCally if he was 

.going to become president or running for president, and 

especially if any other brother was the president. So I 

think they either eraced it from their -mind or these are 
nuts, Lee Harvey Oswald, so is Sirhan Sirhan. But how many 

times does that ae&ly happen in our lHe time that a presi­
dent and a senator iLn the same faily being shot;? It 
isn’t that coincidental.
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SGT. COLLINS* Once in history,
A Yeah, it never happened before. But one thing 

he did say, Garrison said was, I think the Los Angeles 

police are -really -close mouthed, There's nothing leaking 
out. He says usually in any police department that I can 

get—-I can get ikifomation out of them but this one I 

can't get—which was an interesting thing. Everybody I 

hear said that. Al those reporters that I know, they* 11 
ask me if I know anything, and I'll say, "I'm not working 
in that." If I was working around it;, Im sure it would 
be different. We cai't get a stitehof information. The 

only guy that X knew was Fernando who said he had’trends 
in the Los Angles Police Department, and I don't know 

1 where he gets his stories# but the polka dot dress girl 
might be interesting,

SGT. MacARTHUR: The beattiftil thing about; this 

is that the W said no comment, so no comment.

A Yeah, I'm just sarins—
(Comersition not relatiig to subject) (Tape turned 

off and restarted with related questioning;)
A Waa's the most concrete pierce of evidence?

Q BY SGT. COLLINS! It's all hearsay, really;
isn't nt?

A Yeah, yean, how do you know Im not a poliemam, 

1 can't go and subpoena or break in their house—not break 
in—but sneak in their house and check on tlem? The next
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thing—mother thing, Sirhan's brother who was shot at in 
the car by a Volkswagen Bus, Mcre-Bus, I forget, green or 

blue MlcroBUis, but a colored bus-that same bus was seen 
at many different places. The reason that this guy Femwmdo 

and some other people say that Sohan's brother—srrhn 
night have told his brother, and nobody else, really what 

had happened) so, therefore, whoever wanted him taken care 
of would have tiken care of his brother because they were 

afraid that he might tell the story that Sirhan had told 
him--what story, who knows,

Q That doess*t make sense, though does it, because—

A Weei, why if you'd knock off a brother, then
you'd have Sirhan to contend with,

Q Sure because then Sirhan certainly would talk. 
A Sure, but not only that, why would they ^W
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off the brother? I think maybe the brother even set up 
that story, You never know. But somebody did shoot. I 

saw the pictures in the L.A. Times that somebody shot at 

him. Now, you ask me what is the most concrete piece—! 
don’t think anybody's really got anything;. I mean of all

, Sam Spade’s waking .around and all these James Bonedish 

type, I really don’t think—I think they're ai blowing in 
the wind with some idea that there was some great mater 
conspiracy hatched by the CIA. This is ^at they wait to 
believe. The Free Press will put it in every day. The 

CIA, led by Ultra Right Wing ConieevaSives, put up the
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1 money that Sirhan was a dupe. Now I disbelieve that myMf
2 I think that my own opinion is -that Sirhan Sirhan in -some

3 way might have told somebody else. He may have been

4 involved with somebody else, but I don’t think it was con-
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cocted; it was not a conspiracy behind them. I think that 
if two people get together and say nm going to MH you, 
that*e—hey conspired to MH you; that could be tile con­
spiracy. And the other guy, whoever he may be, is scared 
out of Ms mind to do anything that you might know abort, 
1 don’t know. The second tMig is, and tMs is another 
thing I’ve head, is that Sirhan SirMn and some people had 

conspired and they had been paid as a group to do it. I 

don’t know. You know Im not the FBI or the Los Angeles 

Police Department. I don’t tMnk the FBI even knows. That
15 FBI agent that dime to my house, Woofe—

16 Q Oh, you remember Ms name now.

17 A Yeah, Richard T. Woofe. I remembered it last
18 time; I gave it to you.

19 Q WH, I saw an inteiveew; I couldn’t recall..
20

21

22

SGT. MacARTHUR: Mght. I tMnk at the time 
right then you didn’t remember, and you said you had the 
card, and you were going to let us know.

23 A I’ll tell you why this is an interesting story
24 on Wolfe. Everything comes back to you. I have a partner
25 who was a former attorney general of the State of Utah in
26 this company, and they’re Mormons. There’s a lot of
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Hormone in Utah, and so when Wife was in xy home I said 
I just come back from SatLake City. He said, "Oce, I 

went to the University of Utah, I'm fom Salt Lake/1 and I said, "Are you a Mormon? " He said, "YoiOM I said, 
"You don't happen to know Gordon Hines?" He said, "My 

gosh, we graduated tom law sch»L“ Well, that's my 

partner. Gordon Hines was here and called Wolfe because 

I told him it's an old fiend of his. And Wife either 
was transferred to another city or was out on an assignment. 

She just said he was out of town. And thats how I mmemmr 
it because we kept caung for Richard Wofe. They don't 
put FBI on their cards. They just give you a phone number 

with a street address. It doesn’t say the Federal Bureau 

of Investigation, and I thought the FBI gives you a card 
and says the Federal Bureau of Investigation. Like you 

give me a cardland its Los Angeles mice Department. That's 
what I am leaking for. I want to show you this. Ths is 
Ike a business card of a bookeeper.

Q BY SGT. COLLINS I always thought they save a 
card with the FBI on in.. .

SOT MCARTWmi No, they're very, very ** 
themselves come up, they always identify themselves. The 

thing of it is, I said, ‘Cm'x have a card?" and he was very** 
"but I don't want to give you a card" But then he says, 

‘Yeah, here's my card," and it just said Richard Woofe, 
something street, Los Angeles, and the phone number ike
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get back to the answer, I don’t think anybody except the 
Police Department or the FBI, whoever is implicated, knows 

more than you do. I thirk its a lot of hearsay. I think 
.it’s stabbing in the dark trying to make a great story. 
Everybody wants to make money. Tat’s1 the whole thing.
I can see everybooy—like that Clharack, all he could think 
about, "Do you think you can get $5,000? Do you want to 

buy it for five, and then you can promt©"—I don’t do 

that. I’m in this business. I’m in dosed circuit tele- 
vidon business, and I do news films. To me it’s stupid to 
make money off of this whole deal, and yet plenty of people 
have sold these pictures you’ve seen for a fortume because 

it’s a once-in-a-lifetmae shot;. But I think its all just 
a bunch of hearsay, and they’re all trying to .convince 

everybody else because it seems Ikke it’s a big circle, 

one guy hears and it goes around, and did you hear wtet he 
said, and yeah—you got these guys, these nuts on Channel 

9. I used to produce that show, the Bohrman show. Wei, 
he believes that Sirhain was a plot. He’11 come right out 
on the air—weei, figure all these housewives that are 
frustrated in the daytime—this was our audience because 

I used to sell the times for dl these ** things. You got 
every house in Amrica—in Los Angeles watching him. They 

love the show. He says, "Now, Wies, you tell your 
husband when he gets home that it was a conspiracy to kill
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Robert Kennedy* We know because there’s certainly"—well, 
figure it out, 0.1 those people. Then they start getting 
that there was a conspiracy, but I think you got more .
information than the FBI or,anybody* If thero was, you’re

. going to put it out.
SGT. COLLINS: Well* I’d hate to think ** such 

as the one you’re talkirg about, and—

A And never brought it forth.,
SGT. COUKINS: And hid it form us and never 

brought it forth.
(Overlapping voices)

SGT. COUNSt And crack something wide open.

A That’s why I called to your other two police
officers when this Charack called me for the film. And I 

said I’d even set it up where they could go with mi to look 
at tho film ** I cant think of his name, Sam said, "WH, 
you go look at it, and if you think it’# good enough, try 

and get a copy." And I said, "Al right, I wn," but I 
didn’t think it was any good. I thought it was just sh°ts < 
of fils ** this padLst^mi^m guy that was up on the thing;. 
He didn’t have anything except he tried to ^e it !°ok 
like this is the Charack fim, that one head is SirJm. He 

said, "mt^ SirMn. See him peeking over the crowd?" 

WeH, there are enough people in thi.s communty and the 
coui’try that woAd believe him and pay a thousand tolars
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On August 1, 1968, Sergeant MIKE NIELSEN, 
Los Angeles Police Department, made available to 
SA R. J. LA JEUNESSE, JR., a copy of a 66 page interview 
conductbed by the Los Angeles Police Department with 
RICHARD G. LUBIC.

The intejveee was conducted on July 17, 1968, and 
is as foioees:
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TAPE RECORDED INTERVIEW WITH RICHARD G. LUBIC 
, July 17, 1968

Tape 29314



1

TAPE RECORDED DffKVIW WITH RICHARD G. LUBIC 
2010 HILLCREST ROAD, HOLLYWOOD, CALIFORNIA 
TAPED IN ROOM 318, PARKER CENTER 
WEDNESDAY, JULY 17, 1968, 3:30 P.M.
QUESTIONED BY: SGT. L. L. SANDLIN #3255 

_ SGT. THOMAS STRONG, JR. #5972
TRANSCRIBED BY: STELLA C. ROTH, DTHRNAL AFFAIRS DIVISION 

(*) UNINTELLIGBLUE

Q BY SGT. SANDLIN: I know you have given your 

name, your weight, your age, and Oli this Jazz. Now, will 
you give it to me again because I don’t know you.

A Yeah, my name is Richaid Lubic, L-u-b-1-c. 
Middle initial G.

Q Whitt does the G stand for?
A Its just a middle initial.
Q Okay, and how do you spell the last name?

A L-u-b-1-c. I lite at 2010, 2010 Hillcrest Road, 

Hallwood 90028.

Q Telephone there?

A Yeah, 464--
Q This a residence?

A Yes.

Q 464-

A —5927. 464-8044.

Q Your date of birth is?

A June 8th, 1937.

Q And you weigh how much?

A 210.
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V V 2

or How tall are you?
At Six.
Q Back and brown. Do you have a driver*# liennee? 

May I see that?
A (*) forgot and give me a ticket (*).
Q Thia i# yew? temporary?
A YeOh.

Q (*) .
A -My Imuranwe went up because I got an extra 

ticket (*).
Q Thank you, sir. no— .

A —let me say this. There are certain thing#
that I won’t ten yeubecau#e J—X»w got thi# commence; 
he call# me when he gelt# to town. Galien, xm tell you 
a# much a# I know except certain thiig#.

Q_ All right. New you have—prior to th# particular
time which wa# whit;, 3:30, you have been talking to two of 
cur men up in Room 803, and thi# i# in regard# to the ehooting 
of Kennedy at the AmbaiMulor Hotel on June—or the morning 

ef June toe 5th, were you ^there at that the?
A Ye#.

Q And they have been talkirg to you about the lay-out 
of the hotel.?

A I wa# right next to hm. 

a • You were right next to hm? 

A Two »te»p# behind him.
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stances?

Q Two steps behind him.

Q Two steps behind him. Well, you have already 
explained your siuatic to them, and we understand that 
you are acquaints With Jim Garrison, the district attorney 
of New Orleans, Parish or Ctornty, Whoever they call it, 

down there and that—<an you tell us how long you have known 

him?

A For abnt—wei, since December of last year.
Q December?

A Actually about January 1st when X first actually
had contact with him.

Q BY SGT. STRONG: of this year? January of '68?

A '67.

Q BY SGT. SAN DUN: Now, at that time were you 

employed by—

A —by RKO General*

Q By RKO General?
A Yeah.

Q When you first met GerrisomT
A Wen, let mi—why don't X ten you the cirum-

Q Ceettainly. Go ahead.

A X inrroduced a show in Los Angeles on Channel 9 
called Tempo. It's a laik-ype show which people call ini. 

WH, it would be contooor—lt's a controversy show. One 

of the big controversial things is the John Kennedy assassi-
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